
Referat af bestyrelsesmøde den 16. juni 2015 

 
Fremmødte: Abdullah Elbahi, René, Atef, Ernst, Abdullatif, Kaj, Benjamin og Anita 

Ikke fremmødt: Walid og Mohsen 

 

Ordstyrer: Kaj 

Referent: Anita 

 

Opfølgning fra sidste møde:  

 

Vi er villige til, at sælge en del af vores grund, der støder op til Aldi. Liselotte Hvidt (DAB) kigger 

nærmere på det. 

Vi har nu aftalt med You See, at de holder et info møde for beboerne den 9. september 2015, hvor 

de vil forklare om det nye, der bliver sendt brev til beboerne herom. 

 

Orientering fra formanden:   

 

Vi har haft markvandring den 9. juni d.å. 

Vi talte om, at vi nu kun har brug for landskabsarkitekten 1 gang om året, den nuværende aftale 

med 2 gange årlig kører til april 2016. Vi sparer det halve af udgiften. 

Vi aftalte at vi fremover beholder 1 årlig gennemgang i næste regnskabsår.  

Vi har lige modtaget næste års budget, som vi lige skal have gennemgået. 

 

Orientering fra ejendomsmesteren: 

 

René var indkaldt til møde i DAB i går den 15. juni d.å., med ingeniørfirmaet Wissenbjerg, men 

dette møde blev aflyst af ingeniørfirmaet, 

Dansk Kabel TV har nu sat internet stik de 3 klubber som aftalt. 

Der bliver sat opslag i opgangene ang. kontoret holder lukket onsdag aften i hele juli måned. 

DAB har fået indeklimakort, kortet er både termometer og fugtmåler, det er et nemt og simpel 

redskab til at holde øje med indeklimaet i boligen. Vi vil undersøge evt. pris og bestilling af kortet 

til beboerne. 

 

Klubber og aktiviteter: 

 

Sommerfesten med klub tværs gik godt. 

 

 

Næste bestyrelsesmøde er den 4. august 2015, kl. 18.00 

Bestyrelsesmøde derefter er den 1. september 2015, kl. 18.00    

  

 

  


